
Aan: de Gemeenteraad van Zwolle
Grote Kerkplein 15
8011 PK te Zwolle

Zwolle, 3 januari 2022

Geachte Gemeenteraad,

Een deze dagen heb ik met of zonder uw medeweten of toestemming een schijven van 
de Fa. Zonneplan uit Zwolle ontvangen. In de marge heeft deze firma in dit schrijven 
vermeldt dat het plaatsen van laadpalen (voor elektrisch aangedreven auto’s) één van hun 
drijfveren is. 

Het is over het algemeen zo dat het rijden met de auto binnen de stadsgrenzen door de 
gemeente er niet aantrekkeker op wordt. Iedere gemeente geeft kapitalen uit om het autorijden 
te ontmoedigen. Het getuigd niet van inzicht bij de fa. Zonneplan om via de laadpaal het auto-
rijden op elektriciteit te bevorderen. De verhouding energiegebruik huishouden en Eauto is 
ver te zoeken, ruwweg verbruikt een Eauto op jaarbasis 200% meer energie dan een 
huishouden. Schone energie voor gebruik voor meestal één persoons vervoer. Het is het 
probleem van de toekomst: blijven we massaal rondjes rijden met eigen vervoer of gaan we 
over op openbaar vervoer of in ieder geval veel kleiner / bescheidener eigen vervoer.      

Deze vragen kunt u niet beantwoorden: u wordt door mij wel vriendelijk verzocht de 
Fa. Zonneplan  in de gaten te houden in dezen. Zonnepanelen op dak: een goede zaak. Eauto’s 
in de markt in duwen: denk eerst na over deze gootverbruikers van schone energie. We weten 
dat het E rijden zowel door het Rijk als wel de Europese Unie aangeprezen wordt. Tegen ieder 
weldenkende redenering in. Het is een gevaarlijke ontwikkeling. De Eauto is nu nog groot en 
zwaar en verplaatst soms meer dan 400 kg. accu. 

 Het zou vervelend zijn wanneer ik tegen mijn buurman moet zeggen dat zijn Eauto 
ergens anders opgeladen dient te worden omdat mijn warmtepomp voor de tweede keer is 
doorgebrand wegens een te lage netspanning. 

Denk er eens over na,
met vriendelijke groet:

Joos Lensink,

J.A.Lensink
Debijelaan 1
8024 BJ
Zwolle
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